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Z A P I S N I K 
sa 66. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 15. rujna 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica Jedinstvenog 
upravnog odjela, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova gradonačelnika, 
samouprave i uprave, Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića "Hlojkica" Delnice, Indira 
Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Hrvoje Zatezalo, djelatnik 
“Risnjak-Delnice” d.o.o, Mirela Srkoč Šenkinc, direktorica Turističkog ureda TZ Grada Delnica, 
Dražen Rački, djelatnik JVP Delnice, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, 
imovinu, prostorno uređenje i promet, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, 
Davorin Klobučar, djelatnik Goranskog sportskog centra, Klaudija Kumpar, tajnica 
gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Dragan Abramović umjesto kojeg sjednici 
prisustvuje Dražen Rački, te Nikola Muvrin umjesto kojeg sjednici prisustvuje Hrvoje Zatezalo.  

 
PLANSKI KOLEGIJ 
 
TOMISLAV MRLE 

- Što se tiče imovinsko pravnih poslova potrebno je održati sastanak s Energy Pellets vezano 
uz donaciju zemljišta. 

- Čeka se objava natječaja vezano uz otkup zemljišta u predmetu "Gasket" d.o.o.  
- Mljekara u Brodu na Kupi - čeka se nalaz građevinskog vještaka nakon čega će se izvršiti 

povezivanje zemljišne knjige i knjige položenih ugovora. 
- Radi se na usklađivanju novog Pravilnika i Plana procjene zaštite i spašavanja. 
- Danas se održava sjednica Socijalnog vijeća vezano uz prehranu učenika i produženi boravak 

u osnovnim školama nakon čega slijedi izrada rješenja.  
- Danas je zadnji dan za primanje zahtjeva za javne potrebe, jučer je otvoren natječaj za 

stipendije.  
- Županiji je potrebno dostaviti redovito mjesečno izvješće po utrošku sredstava za socijalu.  
- Danas je sjednica Gradskog vijeća nakon koje slijedi izrada zapisnika (skraćenog i potpunog), 

priprema akata za potpis, te njihovo slanje na nadzor Uredu državne uprave. 
- Aktivnosti oko uspostave info punkta se nastavljaju. 
- Sutra će se održati Osnivačka skupština zemljišnih zajednica Gorskog kotara, danas će sa 

Uredom državne uprave proći postupak osnivanja kako bi se mogli pripremiti svi potrebni 
akti vezani uz osnivanje.  

 
GORDANA PISKAČ 
- Supilova ulica: navodi da je kroz cijeli vikend bila u kontaktu s "Arkadom" jer je "Finvest" 

ponovo u štrajku, a Arkada je bila angažirana na poplavama u Karlovcu, obećali su da će doći 
danas i pripremiti sve što je potrebno za asfaltiranje koje bi se trebalo dogoditi u srijedu. 
Obećali su pripremit ekipu za tlakovce, te će iznajmiti strojeve Finvesta radi zamjene 



materijala u donjem dijelu ulice. Jutros opet nikoga nije bilo na gradilištu. Gospodin Sutlić i 
direktorica "Arkade" obećali su da će sve snage rasporediti na Supilovu. Gradonačelnik je 
zamolio da im se prenese kako traži da svaki dan rade od svitanja do mraka jer je ovo 
sramota, a ako imaju problema neka se bave nekom drugom proizvodnjom a ne onim za što 
su se kandidirali. Ovakvo ponašanje je nedopustivo.  

- Većina poslova vezana je uz rebalans i namirenje nedostajućih sredstava.  
- "Komunalac" d.o.o. još nije dostavio očitovanje vezano uz nalaz Državnog ureda za reviziju o 

odvozu smeća za  "Neven & Marin" d.o.o. iz razloga što im odvjetnik nije dostavio izvješće 
te će biti potrebno zatražiti produženje roka za očitovanje Državnom odvjetništvu. 

- Ovaj tjedan potrebno je napraviti Izvješće vezano uz projekt sanacije odlagališta Sović Laz 
odnosno za trošenje sredstava u slijedeće tri godine. Čeka očitovanje "Komunalca".  

- S projektantom je dogovoren obilazak Osnovne škole u Delnicama, a vezano uz pregled 
prostora potkrovlja.  

- Zgrada u Lučicama, Radnička 6, koju trebamo prodati: dogodio se problem odvodnje i 
sanitarnog čvora za dva prizemna prostora, treba izići na tren i vidjeti što dalje. 

 
DAVORIN KLOBUČAR 
- U tijeku su radovi na multifunkcionalnoj dvorani gdje bi se nabavila zaštitna ograda za 

predstojeću sezonu, radi se na tome da bi se nabavila tri kontejnera koji bi bili u funkciji 
svlačionice što je vrlo bitno i važno za pripreme i potrebe sportaša. 

- Snimljeni su svi sportski objekti na području Grada temeljem zahtjeva Zajednice sportova 
Primorsko-goranske županije. Podaci će biti dostavljeni i Gradu.  

 
DRAŽEN RAČKI 
- U subotu je bila intervencija vezana uz izvlačenje kamiona s drvima koji je upao u blato na 

prostoru Podštora.  
- Troje djelatnika DVD i jedan djelatnik JVP uspješno su položili kurs za osposobljavanje 

sigurnim rukovanjem visokotlačnim kompresorima i punjenje visokotlačnih boca zrakom za 
disanje. 

- Zajedno s "Risnjak - Delnice" d.o.o. danas će sudjelovati na poslovima rušenja stabala u 
malom parku.  

- Započeli su radovi na postavi hidranta u garaži Vatrogasnog doma.  
 

ZVEZDANA JERKOVIĆ 
- Sutra se u Rijeci održava seminar vezan uz predškolu na koji su pozvani direktori osnovnih 

škola, ravnatelji vrtića i predstavnici jedinica lokalne samouprave. Naime, prema dopisu 
Ministarstva, predškola će biti obavezna i tijekom godine morat ćemo ostvariti 250 sati rada 
te škole. U tom je smislu od Policijske postaje zatražila popis djece u tim godištima.  

- Nastavlja se rad na Godišnjem planu i Programu rada te na Kurikulumu.  
- Održat će radni dogovor s odgajateljima vezan uz Godišnji plan i Program rada. 
- Izvršit će uvid u rad jaslica. 

 
MIRELA SRKOČ ŠENKINC 
- Danas se kompletira dokumentacija vezana uz natječaj za javne potrebe. Prijavljujemo 6 

projekata. 
- Sutra prisustvuje edukaciji vezanoj za upravljanje sustavom WEB stranice TZ.  
- U planu je sortiranje dokumentacije vezane uz Turističko vijeće i Skupštinu. 
- Nastojat će napisati sve zaostale zapisnike iz lipnja i srpnja.  
- Što se tiče manifestacija potrebno je definirati "Dan jabuka" kako bi se moglo krenuti s 

marketingom. 
- Manifestacija "Dejuonško lejto je finejuo" će se održati. 



- Radit će se na odradi darovnice Hrvatske turističke zajednice. 
- Vrše se pripreme Proračuna za 2015. godinu. 
- Održat će se sastanak s gospodinom Lalošem. 
- Upitala je gradonačelnika da li su u rebalans uvrštene stavke iz Plana konsolidacije. 

Gradonačelnik je odgovorio potvrdno. 
 

HRVOJE ZATEZALO 
- Planira se košnja i uređivanje cvjetnih gredica u Parku kralja Tomislava, te čišćenje betonskih 

staza od lišća i korova. 
- U planu je košnja i uređivanje cvjetnih gredica kraj benzinske postaje INE, košnja Šetališta 

I.G. Kovačića, Braće Šnajdar, rotor prema Dolima te prema nogometnom igralištu, 
Frankopanska ulica. 

- Redovito će se održavati zelene površine u Brodu na Kupi. 
- S JVP dogovoreno je rezanje grana na smrekama u malom parku, Hrvatske šume obavit će 

obaranje stabala. 
- Obavit će se međuredna kultivacija nasada lavande. 
- Redovito održavanje čistoće grada, groblja, odmorišta, javnog wc, čišćenje nakon placa. 

 
DAVORKA GRGURIĆ 
- Obići će se zgrada u Lučicama na adresi Radnička 6 vezano uz problem odvodnje i 

sanitarnog čvora. 
- Radit će se po pristiglim zahtjevima: MO Turke žele crijep za crkvu u Hrvatskom, zahtjev za 

smanjenje zakupa prostora koji koristi Centar za socijalnu skrb u zgradi gradske uprave, 
zahtjev za postavljanje štanda za referendum "U ime obitelji". 

- Za danas je predviđena primopredaja prostora u Domu u Crnom Lugu.  
- Radit će se po zahtjevima za zakup ili otkup zemljišta u Delnicama. 
- Održat će se sastanak s Policijom vezan uz prometnu mladež. 
- Poslat će se računi za najam prostora unutar zgrade gradske uprave. 
- U Crnom Lugu napravljeno je ažuriranje površina za obračun komunalne naknade za što će 

se izdati nova rješenja. 
- Prometno redarstvo je kroz tjedan na Supilovoj ulici. 
- Trenutno se obavlja dezinfekcija i deratizacija. 
- Radit će se na poslovima vezanim uz rebalans i prateće programe. 
- Dovršit će se sanacija šahti u Frankopanskoj ulici nakon čega slijedi asfaltiranje dijelova oko 

šahti. 
- Asfaltirat će se udarne rupe na cesti Delnice - Crni Lug i u Lučicama.  
- Popis azbesta je u tijeku. 
- Redovito se vrši kontrola radova i dnevnika rada "Risnjak - Delnice" d.o.o., izdaju se 

rješenja, uvjerenja, suglasnosti, potrebno je napraviti rješenje za Kraljević hotele.  
- Gradonačelnik je zamolio da se od trave počisti pločnik uz državnu cestu Delnice  - Brod na 

Kupi.  
 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Pripreme oko obilježavanja 140. obljetnice Narodne knjižnice i čitaonice su u tijeku, provode 

se svakodnevne aktivnosti i kontakti s nositeljima aktivnosti vezanih uz obljetnicu. Potrebno 
je osmisliti informativni letak, pozivnice i plakete. 

- Održat će se radni sastanak s Maticom hrvatskom, Željkom Lalošem te Majdom Burić. 
- Uvest će se stotinjak novih knjiga. 
- Susret s jednim dobavljačem. 
 

 



ĐULIO JUSUFI 
- Najvažnije aktivnosti ovoga tjedna usmjerene su na izradu rebalansa. Još uvijek ima puno 

pitanja bez odgovora, svaki dan dolaze nove informacije od Ministarstva ali sve su 
neslužbene, i još uvijek se ne zna što slijedi u periodu od 2015. do 2017. godine. Rebanals se 
mora uravnotežiti unatoč velikim problemima pogotovo što se tiče pada poreznih prihoda iz 
kojih se financiraju javne potrebe, proračunski korisnici, Jedinstveni upravni odjel.  

- Danas se mora predati JOPPD za kolovoz. 
- Radi se dokumentacija vezana za geodetsko katastarske usluge. 
- Obračunat će se PDV, pripremiti izvještaj vezan uz Erste stanove, pripremiti ovrhe za one 

koji nisu reagirali na opomene. 
- Provodit će se redovne aktivnosti poput izvoda, kontrole, knjiženja faktura, plaćanja i 

podmirenja obveza. 
- Ivan Majnarić i dalje radi na projektu Supilove, praćenju energetske učinkovitosti, projektu 

Škocijan - Risnjak, Poslovnoj zoni Kendar, projektu E-županija te na projektima vezanim za 
povećanje energetske učinkovitosti. 

- Gradonačelnik je zatražio podatke o kreditima, kome su dani, da li su vraćeni, ako nisu zašto 
nisu, da li je došlo do zastare, po kojoj su osnovi dobiveni i pod kojim se uvjetima vraćaju. 

 
Dovršeno u 8,30 sati. 
 
 
Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 

 
 

 


